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přítomno 23 z 30 zástupců 

 

 

Na schůzi se probíral rozpočet, příspěvek rodičů i další požadavky školy. 

V úvodu dostal slovo pan učitel Tyč, který přítomné zástupce poprosil o dofinancování vybavení nové 

třídy hudební výchovy, představil trochu blíže nově budovanou knihovnu i modernizaci školního 

pozemku. Máme možnost tam po domluvě uskutečnit nějakou budoucí schůzku. 

Hlasování o potřebných věcech proběhlo takto: 

1. rozpočet pro rok 2022/2023  

- schváleno všemi přítomnými, nikdo nehlasoval proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

2. dofinancování drobných hudebních nástrojů do třídy v částce do 25.000,-   

- schváleno všemi přítomnými, nikdo nehlasoval proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

3. výroba akvária + 2 paludária + 4 insektária do nové učebny přírodopisu na školní pozemek    

               v částce 13.000,- 

- schváleno všemi přítomnými, nikdo nehlasoval proti, nikdo se nezdržel hlasování 

4. výše členského příspěvku na rodinu se mění na částku minimálně 250,- 
-      schváleno všemi přítomnými, nikdo nehlasoval proti, nikdo se nezdržel hlasování 

 

Bod o kterém se nehlasovalo, jelikož jsme si ho odsouhlasili již předchozí roky je částka 50.000,-, 

která měla být použita na projekty, na které škola nakonec sehnala financování jinde. Tuto částku 

škole dáváme k dispozici na dovybavení nové knihovny dle potřeby. 

Od školy ještě máme požadavek na financování drobných pomůcek k výuce v hodnotě kolem 10.000,-. 

Poprosíme o bližší specifikaci a případné hlasování uspořádáme po mailu. 

 

Na závěr schůze se chvilku diskutovalo o sběru papíru, což jsme nakonec zavrhli a zazněl i dotaz na 

stojan na kola ke škole. Dotaz předáme na vedení školy.  

 

 

 

 

 

zapsala: Martina Dobešová 


